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Abstract (en)
The emergency door opener for opening a door consists of a push-bar (1) mounted vertically on the door which is pivotably mounted on the door
and which is provided, on the side facing the door, with a force transmission member (4). The force transmission member (4) possesses an oblique
surface (5) which, on actuation of the push-bar (1), comes into sliding contact with a door latch (6) which is thus depressed so that the door opens.
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Abstract (de)
Der Türnotöffner zum Öffnen einer Tür besteht aus einer an der Tür vertikal montierten Druckstange (1), die an der Tür schwenkbar gelagert ist
und die an der der Tür zugewandten Seite mit einem Kraftübertragungselement (4) versehen ist. Das Kraftübertragungselement (4) weist eine
Schrägfläche (5) auf, die bei Betätigung der Druckstange (1) in gleitende Berührung mit einer Türklinke (6) gelangt, die dadurch so hinuntergedrückt
wird, daß sich die Tür öffnet.
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